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Ahoj všem,  chtěl bych vás, co máte zkušenost s firmou Tomico Prostějov, poprosit o vaše názory a
zkušenosti s touto firmou.  http://www.vyberctyrkolku.cz/  Možná u nich budu v budoucnu nakupovat a
chtěl bych pak mít všechny služby v jednom domě. Takže mě zajímá spokojenost s prodejem, jednání se
zákazníkem a také kvalita záručního i pozáručního servisu, přednostně pak strojů Can-am.  Díky za
všechny reakce.
1Pegas 25.01.2018 11:55:11

 http://www.google.cz...4d17.1125982!9m1!1b1
HanzGrizzly 25.01.2018 14:31:45

servis netuším, ale některé díly beru, nebo spíš jsem brával, dokud jsem neobjevil
kouzlo ameriky, kde koupíš všechno za polovic já jsem byl vždycky spokojený, díly
dodány rychle, nikdy žádný problém
EnzeCZ 25.01.2018 14:41:21

1Pegas> Chápu reakci pomocí odkazu. Ale v dnešní době, kdy má net v telefonu každé
malé děcko, mi šest recenzí/hodnocení na Google fakt nestačí a jdu pro informace k
relevantnějšímu zdroji, což quadmania-forum určitě je :-)
samanfikus 25.01.2018 22:22:01

EnzeCZ> Já je znám. Pan Dostál je férovej člověk a fungují bezvadně. Nevím ale co od
nich chceš :-) Jestli novou kolku , ale jak se po brodění a bahnění chovají k reklamacím
, to nevím .. jen tuším :-)
ATOL 25.01.2018 23:59:21

mám s nimi zkušenosti pouze s náhradními díly....dodání vždy bez problému a
rychle....
mar1tin 26.01.2018 07:20:00

Tak já jsem u nich koupil CA1000 a jezdil jsem tam na záruční servis, vždy bylo vše v
pohodě. Teď už tam nejezdím, protože běžnou údržbu a výměny si dělám doma sám.
Žádnou větší opravu jsem zatím nepotřeboval, bo se mi zatím nic nevysralo. Jinak jsem
tam nakupoval i spotřební materiál a nějaké doplňky a vždy vše bez problémů...
EnzeCZ 26.01.2018 11:56:08

samanfikus> Jo, plánuji začít novou kolkou a pak vším, co budu chtít a potřebovat. Jak
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říkám, vše v jednom domě :) Brodění mě zatím neoslovilo, abych by pravdu řekl. Chci
něco na zábavu a pracanta. Pohodlně pro dva. Z toho vychází Can-am Outlander. Už
řeším jen dilema 570 nebo 650 :)
matias987 26.01.2018 12:00:47

EnzeCZ> Medzi 570 a 650 neni skoro žiadny výkonnostný rozdiel, keď som ich skúšal,
ale rozdiel cien je veľký sám som sa takto rozhodoval a nakoniec som zobral 570ku.
EnzeCZ 26.01.2018 12:04:53

matias987> Jestli jsem dobře četl, tak 14 koní. Je to opravdu tak zanedbatelné?
Předesílám, že to bude moje první kolka, jen aby bylo jasny. Viděl jsem inzerát na 650
XT/P za 321 000,- Kč. Hned jsem psal prodejci, aby mi řekl, proč tak málo, pač
většinou jsem ji viděl za 360 - 390 000,- Kč, cca.  PS: Jen malá prosba, rád bych to
nemíchal k diskusi o Tomicu, chci na to založit separátní topic, tak se nezlob, že to
téma o 570 a 650 utnu :-)
Michall 27.01.2018 18:57:31

samanfikus>EnzeCZ> Já je znám. Pan Dostál je férovej člověk a fungují bezvadně.
Nevím ale co od nich chceš :-) Jestli novou kolku , ale jak se po brodění a bahnění
chovají k reklamacím , to nevím .. jen tuším :-)

  Férovej ? ........ jo a ale schopnej všeho , bohužel &#128577;
martinur 27.01.2018 20:44:45

Michall>samanfikus>EnzeCZ> Já je znám. Pan Dostál je férovej člověk a fungují
bezvadně. Nevím ale co od nich chceš :-) Jestli novou kolku , ale jak se po brodění a
bahnění chovají k reklamacím , to nevím .. jen tuším :-)  Férovej ? ........ jo a ale
schopnej všeho , bohužel &#128577;

 Michale, bez jakýchkoliv konkrétních příspěvků se negativně vyjadřuješ k prodejci? To
svědčí více o tobě, ne o prodejci (n) . Mám od Tomico 3 čtyřkolky v letech 2009 až
2018. TGB 550, SMC 300, X450, o všech strojích jsem zde pravidelně zveřejňoval
informace o prodeji a hlavně o servisu, včetně foto. Ty také? Nemohu sledovat vše,
jistě mi něco uniklo. Tomico je solidní firma. Při servisu jsem vždy mohl být přítomen,
vše si fotit, vše mi bylo vysvětleno, prostě cool nadstandard. Máš-li jinou zkušenost,
tak ji specifikuj, napiš ji sem, dej foto, ale nepiš bez konkrétních poznatků. Takových
příspěvků je to dost (y) .
Trloň 27.01.2018 20:55:04

Já tam chtěl kupovat eLko, nechal sem si ho nacenit co sem udělal samozřejmě i u
jiných prodejců a malém sem se vyvrátil a pak sem se smál!  Naůčtovali i to co měla
kolka v základní výbavě a od té doby sou pro mě proste podvodníci!!! eLko outikma v
origo výbavě servo, tažné,ALU kola Tohle mě tam zaučtovali a dole mě napsali ze
poskytují slevu a DPS dostávám zdarma  Tak sem od té doby kupoval jinde!!! Toď moje
skušenost jediná ale a poslední
Michall 28.01.2018 00:37:20

martinur> no zrovna s tebou rozhodně nehodlám rozebírat moje poznatky , ale buď v
klidu , klidně tam zakup další " chinomrdku"..... zásadní problém má pan majitel v
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rovině Tomico versus ostatní prodejci .Proto mě označení " férovej" rozesmálo !!! Já
bych ho označil určitě jinak &#128553; ..... bohužel to nejde publikovat &#128512;
EnzeCZ 29.01.2018 20:37:58

Na co jsem dnes u nich přišel - a je to teda maličkost, ale také co něco vypovídá - pro
různé nabídky používají stejné fotky. U Outlandera s motorem 650 jsou fotky litru,
ikdyž by 650 měla být skladem :/
filipek 30.01.2018 17:40:43

ja tam kupuju dily na acessa..docela často.rychle dodani,vetšina věci skladem,radi aj
poradija.jednuc mě poslal jine kolo řetězove ale tose muže stat.ja jsem ohledně
nakupu dilu spokojen :)
samanfikus 30.01.2018 21:06:56

Michall>samanfikus>EnzeCZ> Já je znám. Pan Dostál je férovej člověk a fungují
bezvadně. Nevím ale co od nich chceš :-) Jestli novou kolku , ale jak se po brodění a
bahnění chovají k reklamacím , to nevím .. jen tuším :-)  Férovej ? ........ jo a ale
schopnej všeho , bohužel &#128577;

  Jo chápu , taky zkušenost ... já s ním buchty nepeču :-)  To mě mrzí .. když s náma
někdo vyjeb..á.
Aluman 31.01.2018 23:43:08

samanfikus>Michall>samanfikus>EnzeCZ> Já je znám. Pan Dostál je férovej člověk a
fungují bezvadně. Nevím ale co od nich chceš :-) Jestli novou kolku , ale jak se po
brodění a bahnění chovají k reklamacím , to nevím .. jen tuším :-)  Férovej ? ........ jo a
ale schopnej všeho , bohužel &#128577;  Jo chápu , taky zkušenost ... já s ním buchty
nepeču :-)  To mě mrzí .. když s náma někdo vyjeb..á.

  Tomico znám jenom přes eshop a vždycky všechno v pohodě.  Stejně jako jsou rúzný
prodejci tak jsou různý zákazníci a není prodejce který by se zavděčil všem a na
některé zákaznáky nic jinýho než s nima vyjeb.t neplatí, prostě na zmrda musíš po
zmrdovsku po dobrým to nejde a je jasný, že takovejhle zmrdozákazník tě chválit
nebude, tím spíš když je taky "prodejce"
Midrle 02.02.2018 21:42:14

Za mne zatím spokojenost, koupil jsem tam vloni CA570 i s nějakým příslušenstvím a
zatím jsem nemusel řešit žádný problém. Navštívil jsem před koupi více dealerů a
myslím ze na Moravě je to prověřeny dealer. Také si myslím, ze se tam točí dost kolek,
i dost zajímavých .... Za mne tedy zatím &#128077;
killabees 03.02.2018 10:51:53

Já servisuji v Tomicu a v pohodě, vždy se dá s ním domluvit i ze servisákem. Beru od
nich díly. Můžu jedině doporučit.
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